
Betreft locatie mogelijke bouw IJsbaan en Canadastraat Heino 

 

Geachte burgermeester, wethouders en raadsleden, 

De mogelijke bouwplannen houdt de gemoederen in onze prettige en zeer betrokken wijk zeer bezig. 

Via onze buurt hebben wij vanavond vernomen dat er morgen, 6 december, een ronde 
tafelbespreking is m.b.t. de W.v.G. 
Wij hebben vanaf begin dat deze WVG van toepassing werd contact gehad en gezocht met de 
kopgroep. De opgegeven contactpersoon Fransisca Holtman hebben we gemaild en persoonlijk plus 
telefonisch gesproken. Hierin hebben we onze onrust en bezwaren geuit omtrent mogelijke 
woningbouw op de locatie omgeving IJsbaan, Vlaminckhorst. Vanzelfsprekend gingen wij er hierbij 
vanuit dat onze mening door werd gespeeld aan betrokken bestuurder en de Raad. Tot onze grote 
verbazing lezen wij op de website  van de Gemeente dat er allerlei bezwaarbrieven zijn ingediend, 
maar we zien onze bezwaren hierin niet terug. Hoe moet een burger weten welke wegen hij moet 
bewandelen dat zijn stem wordt gehoord. Als contactpersoon staat Fransisca Holtman gemeld, we 
mogen er dan toch vanuitgaan dat zij dit doorspeelt, OF ons had doorgegeven dat we OOK nog een 
bezwaarbrief aan de Raad moesten schrjiven.  
 
Ook zijn wij bij de Raadsvergadering van 12 november geweest. Daar was de grote betrokkenheid 
van onze buurt goed zichtbaar. Alle aanwezigen uit Heino waren bewoners van de Canada-
Dolderstraat en Vlaminckhorstweg. De hele gang van zaken die avond heeft ons vertrouwen in het 
proces niet bepaald goed gedaan. We volgen de besluitvorming met argusogen, terwijl we hiervoor 
nog het idee hadden dat naar iedereen goed wordt geluisterd. 
 
Wij willen heel graag dat ook onze stem gehoord wordt en zullen u hierbij alsnog onze 
tegenwerpingen uiteenzetten.  
 
Wij zijn van mening, als trotse Heinoers, dat de Es bij het Landgoed Vlaminckhorst, het Bouwhuisbos + 
weilanden én de ijsbaan van bijzondere waarde zijn voor Heino. De weerstand die wij vernemen, niet 
alleen in de wijk maar binnen heel Heino (rond de keukentafel gesprekken) is veel groter dan het 
aantal vlaggetjes wat bij de zogenaamde enquete geplaatst is. Dat brengt ons tot het volgende; wij 
trekken de democratische vraagstelling in twijfel. En welke besluitvoering is doorslaggevend?  
We zijn enorm bang dat er een besluit genomen wordt dat gevolgen heeft die onomkeerbaar zijn! 
Namelijk het vernietigen van een uniek stuk Heino met culturele,  maatschappelijke, landschappelijke 
en emotionele waarde. De historie van (omgeving) landgoed de Vlaminckhorst gaat eeuwen terug, dit 
is cultureel  erfgoed. Laten we wijs genoeg zijn om dit ook  voor  de toekomstige generaties te 
behouden, door het niet in te bouwen. Laat het boomrijk en landelijk.  
 
 
Wij zijn vorig jaar naar de Vlaminckhorstweg verhuisd en hebben voordat we de woning hebben 
aangekocht en compleet hebben verduurzaamd middels vernieuwbouw ons natuurlijk verdiept in de 
structuurvisie van Heino. Hierin werd duidelijk aangegeven dat de toegangswegen het landelijke en 
groene karakter van Heino behouden moet blijven. Dit geldt voor het binnenkomen van Heino, maar 
ook zeker bij  het verlaten van de bebouwde kom. Ook hierin spelen het Bouwhuisbos en omliggende 
weilanden een bijzonder belangrijke rol. De Vlaminckhorst heeft zelfs een archeologische waarde. 
 
Het is nu woensdagavond, de avond vóór het ‘rond-de-tafelgesprek’ waarin, zoals nu blijkt, onze 
bezwaren niet op de agenda staan. We hebben dit met bovenstaande alsnog kort willen toelichten. 
Onze onrust zit nog veel dieper dan in deze brief naar voren kan komen. Dat kost meer tijd en papier 
dan we nu ter beschikking hebben. We vertrouwen er toch op dat ook dit schrijven wordt 



meegenomen in uw besluitvoering. Ook zullen wij persoonlijk aanwezig zijn op 6 december, mocht u 
nog vragen aan ons hebben.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Heino 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


